
Referat af styrelsesmøde i DP tirsdag den 13.08.2024. kl. 10 – 17

Deltagere: Susie, Henry, Elin (ref)

1. Gensidigt tjek ind efter sommerferien

2. Godkendelse af referat fra seneste styrelsesmøde den 18.6. et par rettelser, og det er 
godkendt. 

3. Status for aftalen med Jim Toft (Henry), mail modtaget i juli med en overordnet melding. 

4. Artikler om emotionel intelligens (Elin), udkast til gennemgang. Gode bud på tilrettelse af 
teksten tages til efterretning, og nyt udkast klargøres mhp. udsendelse med indkaldelsen, 
som bilag. 

5. Overblik over vores økonomi PT og resten af året (Elin). Saldo i juni på kr. 248.076 – og et
forventet overskud fra 2024 på kr. 65.788. Til fremlæggelse på GF24: Regnskab for 2023 
og et foreløbigt for 2024, samt budget for 2025 gennemgåes – finpudsede udgaver klar til 
næste styrelsesmøde den 27/8. 

6. Årsregnskab fra DP - Elin sender vores feedback til regnskabsafdelingen: lidt mere 
komprimeret/ printervenligt layout om muligt, virtuelt kursus muligt igen? 

7. Indkaldelsen til vores GF – fælles finpudsning af udkast, som Elin retter til inden 
weekenden (16/8).  

8. Tilbagemeldingen til Jens på automatisk tekst til deltagerne ved bekræftelse og afmelding 
til GF – fælles finpudsning, Elin sender samlet feedback til Jens inden weekenden. 

9. Plan for udarbejdelse af dokumenterne til GF: Susie laver udkast til beretning samt 
fuldmagter, til gennemgang den 27/8

10. Status for vores input til LFUs kommisorium, vi gennemgår kort det vi nåede at få sendt 
ind. Afventer udkast til næste LFU den 2/9, som vi kan gennemgå på styrelsesmødet den 
27/8.

11. Status for vore input til DP´s undersøgelse af selvstændiges vilkår, vi afventer udkast fra 
DP til gennemgang og debat på LFU den 2/9. 

12. Status RSU, politisk uro, evt. nedskæringer, vi drøfter vores udspil til dette, hvilket vi kan 
viderebringe til RSU den 6/9.

13. Status for supervisionsmødet 25.9 – kun fem tilmeldte. Men vi sender en påmindelse ud 
med et nyhedsbrev her slut august, og håber på flere tilmeldte. Bevidste om at vi nok når 
et mæthedspunkt, på et tidpunkt – hvor vi kan neddrosle, så det fx kun er 1 x årligt vi 
laver dette netværksmøde. Fortsat stor forvirring bland medlemmerne, ift. om dette har 
noget at gøre med de Kvalitetnætværk som ydernummerpsykologerne har i udsigt. Vi må 
prøve at tydeliggøre det, i alle henvendelser – at dette IKKE er disse Kvalitetsnætværk. 
Susie og Henry vil også gøre PR for muligheden, på kurset for nye selvstændige den 5/9 
og 19/9.

14. Status for kredskontaktpersonerne – to nye kontaktpersoner dukket op. Måske fordi vi 
tydeliggjorde de ledige pladser i sidste nyhedsbrev – det vil vi gøre igen i det kommende. 
Susie vil opdatere KKP-vejledningen, til gennemgang på vores møde den 10/9.

15. Vores handleplan for resten af året – vi gør status, og kan se vi er godt med. Ift. 
implementering af handicappolitikken i SPS-regi, er vi dog ikke nået så langt som 
forventet. PMS er endnu engang ikke vendt tilbage, ift. mødeindkaldelsen her i august. Det
har været vanskeligt at få dem i tale, trods deres iver efter dialog sidste år. 

Ligeledes får vi lavet vores udkast til handleplanen for næste valgperiode. Elin får det sat 
på skrivt, til gennemgang på næste styrelsesmøde den 27/8. 



16. Evt. opdatering af årshjulet – ingen opdateringer. 

17. Input til og evt. beslutning om vores fyraftensmøder i 2025. Fx. Psykisk vold/  
Spiserforstyrelser/ et bud fra Egon ift. erhvervspsykologi /  ligesom vi vil kigge på de 
forslag vi har fået fra KKP-erne. Til gennemgang på vores styrelsesmøde den 24/9.

18. Næste styrelsesmøde – den 27/8 kl. 17:15-19, fokus på materiale der skal være klar til GF

10/9, samtale med Egon om muligt ift. status på hans arbejde i LFU-regi samt forslag til 
fyraftensmøder. Og en gennemgang af KKP-vejledningen. Og en gennemgang af ny tekst 
til hjemmesiden + oplæg/ vejledning for mentorer og mentees. 

24/9, fokus på fyraftensmøder for 2025. 

19. Ingenting under evt.


